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内容概要

This book will transport you to the greatest metropolises and the most beautiful cities around the globe--from
Africa to Asia and "Down Under,"and from Europe to North and South America. Experience fascinating insights
into the canyon-like streets of modern super-cities, or take a stroll through picturesque lanes all across the
continents. These cities have so much to tell--about the greatest events in world history, and also the local stories
that make up the life of a city, every single day.
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精彩短评

1、首先,书的纸张就不用说了,铜版纸,印刷的也相当的精致,全英文的介绍适合对英文有一定基础的同
志们,对学习英文有相当浓厚兴趣的同志们来说,可以增加学习乐趣,达到既学习了语言知识,又学到了异
国的风情!
2、买的时候没想到，竟然是大16开的全铜版纸印刷，非常精美！不到50块钱能买到这书，值了！然后
，书的作者是老外，写出来的英文非常有趣
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